
Zápis z 9. jednání Finančního výboru ZO Dětmarovice 
konaného dne 02. 12. 2020 

 

Přítomni : Miluše Krůlová,  Ing.  Lumír  Jendryščík, Miroslav Kozel, Mgr. Libor Stáňa, Jaroslav Mana, 
Ing. Drahomír Kryska, Ing. Alan Franek, Martin Müller, Ladislav Rutka, Jaroslav Mana dorazil 
16:36 

Hosté : Ing. Ladislav Rosman, Václav Kyjonka, Hubert Filip 

Omluven :  

Program jednání FV : 1.   Zahájení jednání 
   2.   Projednání výsledku hospodaření obce k 31.10.2020 
   3.   Srovnání daňových příjmů obce k 30.11. let 2019 a 2020 
   4.   Rozpočtové úpravy 
   5.   Návrh Ing. Lumíra Jendryščíka na úpravu veřejného prostranství v centru obce 
   6.   Návrh rozpočtového výhledu pro rok 2023 
   7.   Návrh rozpočtu pro rok 2021 
   8.   Plán práce výboru pro rok 2021 
   9.   Vyhodnocení činnosti finančního výboru za rok 2020 
   10. Různé 
   11. Ukončení jednání 
    

1.  Zahájení a schválení programu 9. jednání FV : 

Předsedkyní finančního výboru byl jako ověřovatelé zápisu určen Ing. Lumír Jendryščík. 

Usnesení : 

č. 1/9/2020 

Členové FV schvalují program 9. jednání finančního výboru ZO. 

HLASOVÁNÍ :   ANO : 8  NE :      0  ZDRŽEL SE :       0 

2. Projednání výsledků hospodaření obce k 31. 10. 2020 

Starosta obce seznámil členy FV s plněním rozpočtu. Dotkl se nejvýznamnějších investičních akcí a to stavba 

domova pro seniory a dokončování kanalizace na Olmovci. Z menších akcí zmínil zpevnění břehu potoka 

Výšina, opravy místních komunikací, autobusová čekárna u nádraží, oplocení knihovny, oprava portálu 

kostela, oprava brány hřbitova, zřízení kolumbária na hřbitově, zřízení elektronické úřední desky. Vyjmenoval 

akce, které se nestihly proti původnímu záměru zrealizovat a to zahájení stavby chodníku u silnice I/67 

v Koukolné a zahájení stavby vodovodního řadu 3. úsek. Také zmínil, že zůstatek finančních prostředků na 

účtech obce k 30. 11. 2020 je cca 72 mil. Kč. 

Referenti OÚ Kyjonka a Filip poskytli upřesňující informace k dokončení některých akcí v roce 2020 (např. 

elektronická úřední deska, elektronický docházkový systém, nový server, elektrocentrála, dokončení projektu 

parkování v centru obce) a účetní obce doplnila o informaci, že se letos nezrealizuje koupě nové budovy č. p. 

364. Pan Filip vysvětlil, že studna u SK se bude realizovat až v roce 2021.  

Usnesení: 

č. 2/9/2020 

Členové FV doporučují ZO vzít na vědomí výsledky hospodaření obce k 31. 10.2 020. 

HLASOVÁNÍ :   ANO : 9  NE :     0  ZDRŽEL SE :  0 



3. Srovnání daňových příjmů obce k 30. 11. let 2019 a 2020 

Usnesení: 

č. 3/9/2020 

Členové FV berou na vědomí srovnání daňových příjmů obce k 30. 11. let 2019 a 2020. 
 
HLASOVÁNÍ :   ANO : 9  NE :      0  ZDRŽEL SE :     0 

4. Rozpočtové úpravy 

Usnesení: 

č. 4/9/2020 

Členové FV doporučují ZO  schválit rozpočtové opatření č. 15 

HLASOVÁNÍ :   ANO : 9  NE :    0  ZDRŽEL SE :     0 

5. Návrh Ing. Lumíra Jendryščíka na úpravu veřejného prostranství v centru obce 

Pan Jendryščík seznámil členy FV se svým návrhem na různé úpravy prostranství kolem kostela a osvětlení  

kostela. Také přišel s návrhem na navýšení rozpočtu roku 2021 o úpravu nasvícení kostela v částce cca 60 

tis. Kč. 

Usnesení: 

č. 5/9/2020 

Členové FV doporučují hradit úpravu osvětlení kostela v r. 2021 z uspořené částky 1 mil. Kč, která je 
plánovaná na opravu chodníku před kostelem anebo z kapitoly veřejného osvětlení. 

HLASOVÁNÍ :  ANO : 7  NE :    2   ZDRŽEL SE :  0 

6. Návrh rozpočtového výhledu pro rok 2023 

Usnesení:  

č. 6/9/2020 

Členové FV doporučují ZO schválit návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce pro rok 2023.  

HLASOVÁNÍ :  ANO : 9  NE :    0   ZDRŽEL SE :    0 

7. Návrh rozpočtu pro rok 2021 

Starosta obce upřesnil, že se prozatím schvaluje návrh rozpočtu ve verzi bez sportovní haly, protože obec 

zatím neobdržela rozhodnutí, i když má pan starosta neoficiální informaci o získání dotace ve výši 40 mil. Kč. 

Pan Kozel se dotazoval na plán zpracování projektu odbočky cyklotrasy Závady a dotazoval se, zda někdo 

jednal se starosty okolních obcí o možném spolufinancování. Návrh členů FV zněl uskutečnit pouze protažení 

cyklotrasy pod silničním mostem. 

Doporučení k návrhu rozpočtu na rok 2021 nezahajovat nové investiční akce z rozpočtu roku 2021 do doby 

než bude vyjasněna možnost získání dotace na stavbu sportovní haly a doplnit o tuto větu usnesení. 

Usnesení: 

č. 7/9/2020 

Členové FV doporučuji ZO schválit návrh rozpočtu obce Dětmarovice na rok 2021 s výše uvedenou 

podmínkou. 



HLASOVÁNÍ :  ANO : 9  NE :    0  ZDRŽEL SE :  0 

 

8. Plán práce výboru pro rok 2021 

Usnesení: 

č. 8/9/2020 

Členové FV doporučuji ZO schválit plán práce finančního výboru pro rok 2021 

HLASOVÁNÍ :  ANO : 9  NE :    0  ZDRŽEL SE :  0 

9. Vyhodnocení činnosti finančního výboru za rok 2020 

Usnesení: 

č. 9/9/2020 

Členové FV doporučuji ZO schválit Zprávu o činnosti finančního výboru za rok 2020 

HLASOVÁNÍ :  ANO : 9  NE :    0  ZDRŽEL SE :  0 

10. Různé 

1. Žádost ŘKF o dotaci na rok 2021 na rekonstrukci elektrorozvodů ve výši 200 tis. Kč 

Usnesení: 

č. 10/9/2020 

Členové berou na vědomí žádost ŘKF a doporučují počkat se schvalováním na únorové ZO, kdy bude splněn 

termín přijímání žádostí dle zásad do 31. 01. 2021. 

HLASOVÁNÍ :  ANO : 7  NE :    2  ZDRŽEL SE :  0 

2. Kalkulace ceny stočného 

Usnesení: 

č. 11/9/2020 

FV doporučuje ZO odložit schvalování ceny stočného a vybírání stočného od 01. 01. 2021 do doby vyjasnění 

tvorby kalkulace a následného stanovení ceny s ohledem na cenu obvyklou v regionu. 

HLASOVÁNÍ :  ANO : 9  NE :    0  ZDRŽEL SE :  0 

 

Termín dalšího jednání FV 17. 02. 2021.   

Ověřovatel zápisu:  Ing. Lumír Jendryščík, v.r.      

Zápis vyhotovila: Ing. Radka Filipová, v.r. 

Zápis schválila předsedkyně FV:  Miluše Krůlová, v.r. 



Prezenční listina finančního výboru zastupitelstva obce 

Dětmarovice 

 

 

 
konaného dne : 02.12.2020 

 

 

Jméno a příjmení:      podpis: 

 

Miluše Krůlová      PŘÍTOMNA 

 

Ladislav Rutka      PŘÍTOMEN 

 

Ing. Miroslav Kozel      PŘÍTOMEN 

 

Mgr. Libor Stáňa      PŘÍTOMEN 

 

Ing. Drahomír Kryska       PŘÍTOMEN 

          

Ing. Alan Franek      PŘÍTOMEN 

 

Ing. Lumír Jendryščík                           PŘÍTOMEN 

 

Jaroslav Mana       PŘÍTOMEN 

   

Martin Müller                  PŘÍTOMEN 

 

 
 

Zapisovatelka: 

 

Ing. Radka Filipová      PŘÍTOMNA 

 

 

 

Hosté: 

 

Ing. Ladislav Rosman      PŘÍTOMEN 

 

Václav Kyjonka      PŘÍTOMEN 

 

Hubert Filip       PŘÍTOMEN 
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